
Protokollsanteckning 

Vi från Socialdemokraterna vill föra följande till protokollet gällande utredningen om vind- 

och solenergi som behandlats av kommunstyrelsen 24/4 2024: 

Bedömningen av att inte tillåta havsbaserad vindkraft baseras på för svaga argument för 

att vi i en framtida policy ska stå bakom en sådan hållning. Utredningen hänvisar till 

kommunens översiktsplan som i sin tur hänvisar till en annan utredning om havsplanering. 

Vad vi uppfattar av samtidens kunskap på området så vet man inte effekterna på havet av 

havsbaserad vindkraft. Det må därför vara klokt att ha en viss försiktighet gällande 

havsbaserad vindkraft men att avslå möjligheterna fullständigt är särdeles olämpligt, inte 

minst med tanke på det stora energibehovet som regionen och nationen har. 

Vi har i övrigt ingenting emot utredningen men, för att upprepa, om inga andra argument 

framkommer än att Lommas kommunledningen ”inte vill” under framtida policy så kommer 

vi att förorda en större utredningen för att finna förutsättningar för att kommunen ska 

kunna bidra till elförsörjningen även med havsbaserad vindkraft. 
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